



Dear Dearborn Public Schools Virtual K-12 Families,

We hope you are enjoying a wonderful summer. The instructional staff has been preparing for an exciting school year. To date, there are over 651 students in our school. Elementary, Middle, and high school will follow the high school entry and dismissal times, 7:50 am - 2:45 pm.

Our main office is now located at Michael Berry Career Center School located at 22586 Ann Arbor Trl, Dearborn Heights, MI. 48127. The phone number has stayed the same 313-827-8405. Office hours are still 7:15am-3:15pm Monday-Friday. All visits need to be scheduled prior to coming to the office. And later appointments can be made on Tuesdays if scheduled ahead of time.

This year, we have our Open House, supply pick up and parent meeting is scheduled on August 21st at the Michael Berry Career Center. **Grades 6-12** will meet in the Lecture Hall thru door #1 in accordance with the following schedule. **Elementary will NOT be meeting on this day.** Elementary staff will be conducting home visits. Please make sure you follow below times. We follow exact times. Please be on time.

- High School, Middle School students and parents - Lecture Hall Door #1
 - 9 am - 9:30 am: **Grades 6-12 with parents**
 - 9:40 am - 11:30 am Supply Pick up
- Elementary School students - Teachers will conduct home visits and bring supplies the first week of school.

The parent meeting will begin at the time listed above and then students will be able to pick up supplies. We recommend bringing a box or book bag to carry supplies in.

School begins on Monday August 24th. Students are expected to be logged in and attending class via Google meets with their cameras on and ready to learn.

New students needing a district Chromebook, can pick up at Open house with a parent present or can call to schedule an appointment with the school secretary after 8/24/26. Please call to make an appointment at 313-827-8405.



Students who attended Dearborn Public Schools last year should have a chromebook already. If you have any issues with your child's chromebook or need to get a District provided Chromebook, please call to make an appointment.

The School Day:

Elementary Schedule (grades 1-5)

- Classes begin at 7:50 am and end at 2:45 pm. Half day dismissal is 10:55 am. Early release Tuesday dismissal is 1:15pm.
- There will be a scheduled lunch break and two recess breaks.
- Teachers will email the schedule and Google Meet links.

Middle School Schedule (grades 6-8)

- Classes begin at 7:50am and end at 2:45pm. Half day dismissal is 10:55am. Early release Tuesday dismissal is 1:15pm.
- There will be a 38 minute scheduled lunch break.
- Teachers will email the schedule and Google Meet links.

High School Schedule (grades 9-12)

- Classes begin at 7:50am and end at 2:45pm. Half day dismissal is 10:55am. Early release Tuesday dismissal is 1:15pm.
- There will be a 38 minute scheduled lunch break.
- Teachers will email the schedule and Google Meet links.

As stated in the student expectations, it is required that students keep their cameras on so their face is clearly visible during instruction. This will allow teachers and students to build positive relationships and engage all learners. Teachers will also be able to see non-verbal signs of confusion, stress, excitement and other emotions. Cameras must clearly show the face of students or risk being removed from Virtual.



Together, we can support each child in high academic achievement but it will take positive collaboration from all of us. Class participation, daily attendance for all lessons, and completion of assignments are expected of every student. Please review the [student and parent expectations](#) with your child.

If you have concerns or questions, feel free to contact the office at 827-8405.

Excited to meet you all very soon!

Sincerely,

Oussama Baydoun, Ed. S.

Principal

Dearborn Public Schools Virtual K-12/STEM/MAGNET

عائلات مدارس ديربورن العامة الافتراضية من الروضة حتى الصف الثاني عشر الأعزاء،

نأمل أن تكونوا تستمتعون بصيف رائع. لقد كان الهيئة التدريسية تستعد لعام دراسي مثير. حتى الآن، هناك أكثر من 651 طالبًا في مدرستنا. ستتبع المراحل الابتدائية والمتوسطة والثانوية أوقات الدخول والخروج الخاصة بالمرحلة الثانوية، من الساعة 7:50 صباحًا حتى 2:45 مساءً.

مكتبنا الرئيسي يقع الآن في مركز مايكل بيرري المهني (Michael Berry Career Center) في Ann Arbor Trl, Dearborn Heights, MI. 48127 22586. بقى رقم الهاتف كما هو 313-827-8405. ساعات العمل في المكتب لا تزال من 7:15 صباحاً حتى 3:15 مساءً من الاثنين إلى الجمعة. جميع الزيارات تتطلب تحديد موعد مسبق قبل الحضور إلى المكتب. ويمكن تحديد مواعيد متأخرة أيام الثلاثاء إذا تم ترتيبها مسبقاً.

هذا العام، تم تحديد موعد اللقاء المفتوح (Open House)، واستلام المستلزمات المدرسية، واجتماع أولياء الأمور في 21 أغسطس في مركز مايكل بيرري المهني. سيلتقي طلاب الصفوف من 6 إلى 12 في قاعة المحاضرات (Lecture Hall) عبر الباب رقم 1 وفقاً للجدول الزمني التالي. يرجى التأكد من اتباع الأوقات المحددة لصفك الدراسي.

طلاب وأولياء أمور المرحلتين الثانوية والمتوسطة - قاعة المحاضرات الباب رقم 1

9:00 صباحاً - 9:30 صباحاً: الصفوف من 6 إلى 12 مع أولياء الأمور

9:40 صباحاً - 11:30 صباحاً: استلام المستلزمات المدرسية

طلاب المرحلة الابتدائية - سيقوم المعلمون بزيارات منزلية وجلب المستلزمات خلال الأسبوع الأول من الدراسة.

سيبدأ اجتماع أولياء الأمور في الوقت المذكور أعلاه، وبعد ذلك سيتمكن الطلاب من استلام المستلزمات. نوصي بإحضار صندوق أو حقيبة مدرسية لحمل المستلزمات.

تبدأ الدراسة يوم الاثنين 24 أغسطس. يُتوقع من الطلاب تسجيل الدخول وحضور الحصص عبر Google Meets مع تشغيل الكاميرات والاستعداد للتعلم.

الطلاب الجدد الذين يحتاجون إلى جهاز كروم بوك (Chromebook) من المنطقة التعليمية، يمكنهم استلامه خلال اللقاء المفتوح بحضور أحد الوالدين، أو يمكنهم الاتصال لتحديد موعد مع سكرتيرة

المدرسة بعد 24/8/26. يرجى الاتصال لتحديد موعد على الرقم 313-827-8405.

الطلاب الذين حضروا في مدارس ديربورن العامة العام الماضي يجب أن يكون لديهم جهاز كروم بوك بالفعل. إذا كانت لديك أي مشاكل مع جهاز الكروم بوك الخاص بطفلك أو كنت بحاجة إلى الحصول على جهاز مقدم من المنطقة التعليمية، فيرجى الاتصال لتحديد موعد.

اليوم الدراسي:

جدول المرحلة الابتدائية (الصفوف 1-5)

تبدأ الحصص في الساعة 7:50 صباحاً وتنتهي في الساعة 2:45 مساءً. الانصراف في أيام نصف اليوم يكون في الساعة 10:55 صباحاً. الانصراف في أيام الثلاثاء (الانصراف المبكر) يكون في الساعة 1:15 مساءً.

ستكون هناك استراحة غداء محددة واستراحتان للنشطة (Recess).

سيرسل المعلمون الجدول الزمني وروابط Google Meet عبر البريد الإلكتروني.

جدول المرحلة المتوسطة (الصفوف 6-8)

تبدأ الحصص في الساعة 7:50 صباحاً وتنتهي في الساعة 2:45 مساءً. الانصراف في أيام نصف اليوم يكون في الساعة 10:55 صباحاً. الانصراف في أيام الثلاثاء (الانصراف المبكر) يكون في الساعة 1:15 مساءً.

ستكون هناك استراحة غداء محددة مدتها 38 دقيقة.

سيرسل المعلمون الجدول الزمني وروابط Google Meet عبر البريد الإلكتروني.

جدول المرحلة الثانوية (الصفوف 9-12)

تبدأ الحصص في الساعة 7:50 صباحاً وتنتهي في الساعة 2:45 مساءً. الانصراف في أيام نصف اليوم يكون في الساعة 10:55 صباحاً. الانصراف في أيام الثلاثاء (الانصراف المبكر) يكون في الساعة 1:15 مساءً.

ستكون هناك استراحة غداء محددة مدتها 38 دقيقة.

سيرسل المعلمون الجدول الزمني وروابط Google Meet عبر البريد الإلكتروني.

كما هو موضح في توقعات الطلاب، يُشترط على الطلاب إبقاء كاميراتهم قيد التشغيل بحيث يكون وجههم واضحاً تماماً أثناء الشرح. سيسمح هذا للمعلمين والطلاب ببناء علاقات إيجابية وإشراك جميع المتعلمين. سيتمكن المعلمون أيضاً من رؤية العلامات غير اللفظية للارتباك والضغط والحماس وغيرها من المشاعر. يجب أن تُظهر الكاميرات وجه الطلاب بوضوح، وإلا فقد يتعرضون للاستبعاد من البرنامج الافتراضي.

معاً، يمكننا دعم كل طفل لتحقيق إنجاز أكاديمي عالٍ، ولكن الأمر سيطلب تعاوناً إيجابياً منا جميعاً. يُتوقع من كل طالب المشاركة في الصف، والحضور اليومي لجميع الدروس، وإكمال التكاليفات. يرجى مراجعة توقعات الطالب والوالدين مع طفلك.

إذا كانت لديك أي مخاوف أو أسئلة، فلا تتردد في الاتصال بالمكتب على الرقم 827-8405.

متحمسون للقائكم جميعاً قريباً جداً!

مع خالص التحيات،

أسامة بيضون

مدير المدرسة

مدارس ديربورن العامة - البرنامج الافتراضي Virtual K-12/STEM/MAGNET